

Student Profile

MBBS 內外全科醫學士

Top Athletes Direct Admission Scheme 頂尖運動員入學計劃 (TADAS)

白凱文

Chloe PAK Hoi Man

Graduate of Diocesan Girls' School

先後打破 100 米跨欄香港 U18 及 U20 紀錄，以及 4x200 米接力香港紀錄的白凱文，曾代表香港於亞洲 U18 及 U20 田徑錦標賽及全國學生（青年）運動會中勇奪佳績。白凱文學業、運動皆精，透過「頂尖運動員入學計劃」將於今年入讀港大，修讀內外全科醫學士學位。

Chloe Pak Hoi Man, holder of Hong Kong U18 and U20 record for 100m Hurdles and Hong Kong record for 4x200m relay, has represented Hong Kong at the Asian U18 and U20 Athletics Championships and the National Student (Youth) Games, achieving outstanding results. Admitted to the University through the Top Athletes Direct Admission Scheme (TADAS) this year, Chloe is exceptional in both academics and sports. She will pursue a Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery degree.



School Nominations Direct Admission Scheme 學校推薦直接錄取計劃 (SNDAS)

(Not in attendance 未能出席)

李天行

LEE Tin Hang

Graduate of Diocesan Boys' School



港青壁球運動員李天行，曾代表香港出戰亞州青少年錦標賽及世界青少年錦標賽，並取得優異成績。李天行透過今年的「學校推薦直接錄取計劃」入讀港大，將修讀內外全科醫學士學位。一向鍾情科學的李天行，明白運動與健康的重要性，希望肩負起醫生的責任，運用所學的知識回饋社會。

Hong Kong junior squash player Lee Tin Hang has represented Hong Kong in the Asian Junior Squash Championships and the World Junior Squash Championships and achieved outstanding results. He is admitted to the University through the School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS) to pursue a Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery degree. With a passion for science, he

understands the importance of sports and health, and hopes to become a doctor and contribute to the community.

Other attendees from School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS) 學校推薦直接錄取計劃

秦衣欣

Anzul TAYYIBAH

Graduate of Delia Memorial School (Broadway)

於香港長大的少數族裔人士秦衣欣自少關懷社區、立志貢獻社會。秦衣欣以「學校推薦直接錄取計劃」將於今年入讀港大文理學士（環球衛生及發展）課程，期望透過課程所提供的跨學科學習及豐富實習機會，能夠接觸廣泛領域、建立國際視野，為世界帶來正面影響。

Growing up in Hong Kong, ethnic minority student Anzul Tayyibah has been caring for the community since she was a child and has always wanted to contribute to society. She is admitted to HKU's Bachelor of Arts and Sciences in Global Health and Development programme this year via the School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS). With the cross-disciplinary learning and internship opportunities offered by the programme, she aspires to broaden her international exposure and make a positive impact on the world.



陶紓聿

Allie TO Shu Yuet

Graduate of HKUGA College



陶紓聿於中學時期開始對電腦及數據科學抱有濃厚興趣，於多個與人工智能相關的比賽中勇奪殊榮，並曾特別為長者設計出一套家居安全系統。陶紓聿透過「學校推薦直接錄取計劃」於今年入讀港大，修讀文理學士（應用人工智能）課程。她希望可以運用廣泛的跨學科知識以應對社會日新月異的挑戰，繼續追尋於人工智能領域發展的夢想。

Since secondary school, Allie To Shu Yuet has been interested in computing and data science. She has won several accolades in AI-related competitions and designed a security system for the elderly. Through the School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS), Allie is admitted to HKU this year to study the Bachelor of Arts and Sciences in Applied Artificial Intelligence programme. She hopes to apply a wide range of interdisciplinary knowledge to meet the ever-changing challenges of society and continue to pursue development in

the field of artificial intelligence.

張泉培

Gary CHEUNG Chuen Pui

Graduate of Kwun Tong Maryknoll College

於中五一個探訪活動中獲得啟發，張泉培了解到獨居長者的潛在眼疾風險，並立志為有需要的社群提升健康及生活質素，創建改善醫療狀況的人工智能系統。透過今年的「學校推薦直接錄取計劃」，張泉培將入讀港大修讀文理學士（應用人工智能）課程，期望進一步探索機器學習與醫學領域，提升技能、貢獻社會。

Inspired by a school visit in Secondary 5, Gary Cheung Chuen Pui learnt about the potential risk of eye disease among elderly people and aspired to create an artificial intelligence system to improve the health and quality of life of the needy community. Through this year's School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS), Gary is admitted to HKU to study the Bachelor of Arts and Sciences in Applied Artificial Intelligence programme, to further explore the field of machine learning and healthcare, and enhance his skills to contribute to the society.



宋子建

Timothy SUNG Tsz Kin

Graduate of Raimondi College



透過「學校推薦直接錄取計劃」將於今年入讀港大「科研專才啟導課程」的宋子建，自少醉心於研究與化學相關的課題，並視攻讀該雙學位課程為貢獻香港科研發展的第一步。宋子建希望有機會入選「香港大學—劍橋大學本科聯合招生計劃」，並立志從宏觀的角度，為香港的科研與學術作出貢獻，以科學改變世界。

Timothy Sung Tsz Kin, who is admitted to the Science Master Class programme through the School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS) this year, has been interested in chemistry-related subjects since he was young and sees joining the programme as his first step in contributing to the development of scientific research in Hong Kong. Timothy hopes to be selected for the HKU-Cambridge Undergraduate Recruitment Scheme and aspires to contribute to Hong Kong's research and academic development from a macro perspective, using science to change the world.

黃愷楠

Jerry WONG

Graduate of PLK No.1 WH Cheung College

黃愷楠自少對歷史深感興趣，更於中學發起哲學學會並擔任主席。黃愷楠以「學校推薦直接錄取計劃」將於今年入讀港大文學士學位，立志成為一名老師，作育英才。他認為文學士課程能夠讓他接觸不同的人文科目，訓練他的分析技巧及批判性思維；同時亦期待透過港大豐富的海外學習機會，可以到歐洲當交換生。

Ever since he was a young boy, Jerry Wong has been interested in History. He initiated the Philosophy Club in his secondary school and served as its chairman. Jerry is admitted to HKU's Bachelor of Arts programme this year through the School Nominations Direct Admission Scheme (SNDAS) and aspires to become an educator. He believes the programme will expose him to different humanities subjects, training his analytical and critical thinking skills. Jerry is looking forward to the fruitful overseas opportunities provided by the University to go on an exchange in Europe.

